

ကကြို ၂၅

တံဆိပ်ဆေးဝါး DeKalb ဒီထံလီကဝီကွီဟံပီဖီဖီအဆိပ်,

ယဆမုာ်လာလနကလဲဒီဖျိဘဉ်နွံတနွံအံ လာအမုာ်ဒီးအိဉ်ကတဲာ်ကတီးသးလာတံပုဖျဲဒီးတံလီဘဉ်ယိဉ်အဂီၢ်ဒီးအိဉ်ဘျဲး အိဉ်သါဘဉ်ဖဲနွံကတံာ်အံန့ၣ်လီၤ. ဒ်လီၤကဝီကွီအသိး, ပသးခုလာကယဲာ်မုာ်ပုန့ၣ်တံဖီတဖဉ်ဆဲးဆိဉ်ထွဲမၤစၢၤဘဉ်အိဉ် ကတဲာ်ကတီးသးလာပတံာ်ကွၢ်ထီဉ်ကဒါကွၢ်လၢမဲာ်သကိးအတံာ်ယုထာလၢပကွီဖီဒီးဟံပီဖီဖီလၢအသးစဲဝဲတဖဉ်အဂီၢ်လီၤ. ဒ်န့ၣ်သိးပသ့ညါဘဉ်လၢအိဉ်ဒီးဟံပီဖီဖီဒီးကွီအပုမၤတံဖီတနီၤနီၤလၢအဟံဖျါထီဉ်အတံာ်ဘဉ်ယိဉ်ဖဲကမံးတံာ်အိဉ်ဖျိဉ် ဖဲလၢဖျါတြုၤအါရံၤ ၁၁ သီအနံၤဒီး နံၤသီလၢကဟဲအံန့ၣ်လီၤ. ပစူးကါတံာ်သ့ၣ်တဖဉ်အံၤဖဲအပုကွီဉ်စ့ၤကီၢ်သီလၢတံာ်ယုဉ်လီၤ ဘျါဘဉ်တံာ်ဘဉ်ယိဉ်လၢတံာ်ဟံဖျါတုာ်ဝဲတဖဉ်ဒီးဟံဖျါစ့ၤကိးတံာ်ဂ့ၢ်အသီတဖဉ်ဒ်လံာ်အံၤအသိးန့ၣ်လီၤ.

ယဟံကဖၤလၢသးလာပပုမၤတံဖီကရူၤလၢအကျဲးစးမၤတံာ်လၢအအိဉ်ဘျဲးအိဉ်သါတချုးဖဲအပုကွီဉ်ခံလၢသါအတီၢ်ပုန့ၣ် လီၤ. ယဟံကဖၤလၢယသးလာပလီၤကဝီကွီအဖိခိဉ်ဒီးအတံာ်တဲာ်ကဒါကွၢ်တံာ်နီၤလၢအဟ့ၣ်လီၤသးမၤတံာ်လၢတံာ်ဖျိထီဉ်ပ DeKalb ဒီထံလီကဝီကွီ, ဖဲတံာ်ဆါသတြုၤမၤသးအကျါအံန့ၣ်လီၤ. ပကဆဲးဘျိဉ်သကိးဆုညါကွၢ်ကွၢ်န့ၣ်လီၤ.

ယအိဉ်ဒီးကွၢ်လံာ်ဘဉ်တံာ်ဆီလီၤဟံလီၤဝဲဘဉ် ကီၢ်စဲၣ်လီၤကဝီကွီ (State of the District) အမူးလၢအမုာ် “တံာ်သုးထီထီဉ် DCSD တံာ်လဲၤဖျိဆုတံာ်အတီၢ်ပတံာ်စဲၣ်နီၤအသီ” ဖဲလၢဖျါတြုၤအါရံၤ၂၃သီအနံၤ ဒီးနီၤလီၤဟံဖျါသကိးပတံာ်တံာ်ကျဲးတဖဉ်လၢ တံာ်ထီဉ်ကွီအနံၣ်လၢအအိဉ်လီၤတံာ်တုာ်ဒီးတဖဉ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တံာ်ဟ့ၣ်ကုဉ်ဟ့ၣ်ဖးကွီဖီကမံးတံာ်

ယအိဉ်ဒီးဆၢကတီၢ်အဂုၤဒီးတံာ်ဟ့ၣ်ကုဉ်ဟ့ၣ်ဖးကွီဖီကမံးတံာ်ဖဲအပုကွီတနွံအံန့ၣ်လီၤ. ကွီဖီတဖဉ်တၢ်ပိဉ်တဲာ်သကိးအတံာ် တုာ်ဘဉ်အဂုၤလၢအဘဉ်ယးဒီး တံာ်မၤလီၤမိတံာ်လၢအုထၢဉ်နးဖီခိဉ် (virtual learning) အတံာ်အိဉ်သး. ဒီးတံာ်ဆါသတြုၤအတံာ် ဒီဘဉ်မၤဟူးအဝဲသ့ၣ်ဒီးပုဂံၢ်ဝိဒ်လဲၣ်အဂုၤ, ဒီးတံာ်ရဲၣ်တံာ်ကျဲးမၤန့ၣ်လၢတံာ်ကြးဟံသ့ၣ်ပာ်သးဝဲဖဲကွီဖီအတံာ်ဟဲကွၢ်ထီဉ်ကဒါကွၢ် ကွီအဂုၤန့ၣ်လီၤ. ယသးခုစံးဘျုးဘဉ်အဝဲသ့ၣ်သပုၤပုၤလၢအတံာ်ဟံဖျါထီဉ်တံာ်ဂ့ၢ်တံာ်ကျဲးဒီးအတံာ်ခိဆၢလၢအလၢပုၤဒီးတံာ်လီၤ တံာ်လီၤဆဲးန့ၣ်လီၤ. ယဟံကဖၤလၢယသးလာပပုကွီဖီတဖဉ်အဖိခိဉ်ဒိဉ်မးန့ၣ်လီၤ. စံးဘျုးဘဉ်သုဝဲကိးဂၤလၢသုတံာ်ကဲဒီဂုၤတံာ် ဘဉ်လၢအဂုၤဒီးမုာ်ကွီဖီခိဉ်န့ၣ်တဖဉ်လၢအစဲၣ်နီၤအယီၤန့ၣ်လီၤ.

Reach Georgia

စံးဘျုးန့ၣ်လၢနတံာ်မၤသကိးတံာ်ဒီးပုၤ Reach Georgia လၢတံာ်ဆဲးလီၤမံးအမုာ်နံၤလၢအဂုၤဒိဉ်မးအံန့ၣ်လီၤ. ပ DCSD ကွီဖီလံာ် ဂၤဒီးန့ၣ်ဘဉ်ဝဲဘဉ်စ့ၣ်လဲၣ်တကန့ၣ် \$10,000 စုာ်စုာ်ဒီးတံာ်ဖဲသကိးမၤသကိးတဖဉ်အံၤမၤစၢၤဘဉ်ပကွီဖီတဖဉ်လၢအတံာ်န့ၣ်လီၤမၤ လီၤဘဉ်ဝဲဘဉ်ခိလုဉ်ကွီန့ၣ်ဂုၤထီဉ်ဒီးကတဲာ်ကတီးန့ၣ်အဝဲသ့ၣ်တံာ်မၤလီၤဖဲ ၂၁ ယၤဖျိဉ်န့ၣ်အပုန့ၣ်လီၤ. စံးဘျုးန့ၣ် လၢနတံာ်ကျဲးစးဟ့ၣ်လီၤသးလာပကွီဖီတဖဉ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တံာ်လီၤယုသ့ၣ်ညါဖဲဖျိပုၤအမုာ်နံၤ (Field Day)

ယသ့ၣ်ပိာ်သးဝးလၢယနီၤလီၤဟံဖျါဘဉ်ဝဲဘဉ်ပတံာ်ကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ်ဖဲလၢပ တံာ်ကွၢ်ကီၢ်လီၤယုသ့ၣ်ညါမၤလီၤတံာ်ဖဲဖျိပုၤအမုာ်နံၤ

(virtual field Day) ၊ Region VI အပူနွန့်လီ။ ယဟ်သုဉ်ဟ်သးဝဲဒုဉ်လွံတီးကွီဖိတံဂံတံဒုးကရူအိဉ်ဒီးတံမသကိး
ဂုဒိဉ်မးဒီးထံဉ်လိာ်အိဉ်ဖိဉ်ဝဲဝဲ Peachcrest တီးပုဉ်ကွီဒီးဆးမဂုထိဉ်ဝဲဒုဉ်အတံအိဉ်ဖိဉ်ဝဲ DeKalb Alternative
ကွီနွန့်လီ။ ယဆဲဉ်ဒီးစံးဘျူးဘဉ်ကွီခိဉ်ဒီးကွီအပုမတံဖိဝဲကွီသုဉ်တဖဉ်နုဉ်လၢအတံတူလိာ်မုဉ်ခိဉ်ဆၢယဒီးမုဉ်ပုတဖဉ်လၢ
အထးဂံထးဘါဒီးကွဲးစးမတံဆုဉ်ဆုဉ်ကလဲာ်အယိနုဉ်လီ။

တံတိာ်ကွဲးမုဉ်ပုလၢလၢပုလၢ (Comprehensive Master Plan) - Town Hall တံအိဉ်ဖိဉ် #1

ဝံသးစူနုဉ်လီသကိးဒီးပုဝဲတံအိဉ်ဖိဉ်လၢပကမအိဉ်ဖိဉ်လၢပုအိဉ်ဖိဉ် ၂၅ သီစးထိဉ်ဟါခိ ၆ နုဉ်ရံဉ်တု ၇း၃၀ နုဉ်ရံဉ်
ဒ်ကရူအတံမလဲထိဉ်သကိးဝဲဒုဉ် Comprehensive Master Plan (CMP) အသိးတက့ာ်. တံအိဉ်ဖိဉ်အပုပကတဲ
သကိးဘဉ်ပးတံရဲဉ်လီကွဲးလီဝဲဒုဉ်တံမကွဲးကွဲးလဲာ်ခဲဆုအဂ့ၢ်. တံအကွဲးအကွဲးမနုဉ်လီပဉ်ယုဉ်သကိးသုအ
ဂ့ၢ်, ဒီးတံမနုဉ်တဖဉ်လၢတံတယဟ်ဝဲဆုညါအါလၢအဂ့ၢ်နုဉ်လီ။

တံဆုထိဉ်ဆိဟ်ကရူတံသံကွဲးတဖဉ်သုခိဖျိလိပရအံ- CMP@dekalbschoolsga.org

တံနုဉ်လီမနုဉ်တံအိဉ်ဖိဉ်အဂ့ၢ်အကွဲးသုဝဲဒုဉ် [ဝဲအံ](#)နုဉ်လီ။

ကိးစဲဉ်လီကဝီကွီ (State of the District)

ယကဟ့ဉ်လီဝဲဒုဉ် State of the District အလီအိဉ်ဆိးထံးဝဲလၢပုအိဉ်ဖိဉ် ၂၃သီ, ၂၀၂၁ နုဉ် တံကမဝဲဒုဉ် “drive-in
celebration” တံတိာ်ကွဲးဝဲတံပတုဉ်သိလုဉ်လီဝဲ 4550 Greer Circle ၊ Stone Mountain အပူနွန့်လီ။ တံအိးထိဉ်
တံပတုဉ်သိလုဉ်အလီဝဲဟါခိ ၄း၁၅ နုဉ်ရံဉ်ဒီးတံကစးထိဉ်တံရဲဉ်တံကွဲးဟါခိ ၅း၃၀ နုဉ်ရံဉ်ဒီးယသုဉ်ပိးသးဝဲလၢယကနီလီ
ဟ်ဖျါထိဉ်ဘဉ်ဝဲဒုဉ်တံသုးထိထိဉ်မထိထိဉ် DCSD တံလဲခိဖျိဆုတံအတံပတိးစဲဉ်နီအသိအဂ့ၢ်အယိနုဉ်လီ။ ကွဲးဘဉ်ပတံကွဲး
မုဉ်အဂ့ၢ် [ဝဲအံ](#)တက့ာ်.

CDC တံနုဉ်ကွဲး

ဒ်ယဟ်ဖျါတံဝဲဝဲအပူကွဲးအသိး, ပအိဉ်ဒီးတံလၢအဖိးမံလိာ်သးဝဲပတံမအကွဲးအကွဲးအပူလၢအဘဉ်တံပဆုအိဉ်ဖိဉ်ဖျိစဲအုဉ်ဒီး
တံနုဉ်ကွဲးခိဖျိ Centers for Disease Control and Prevention (CDC) နုဉ်လီ။ ဒီးသနုဉ်ထိဉ်သးလၢဝဲတယဟ်ဒီးဘဉ်
[တံနုဉ်ကွဲး](#)ခိဖျိ CDC, DeKalb County School District (DCSD) အဖိခိဉ်ဒီးမုဉ်ကွဲးလၢအဘဉ်ဝဲလၢတံတူလိာ်မုဉ်
ကုပကွီဖိတဖဉ်အတံဟဲကွဲးထိဉ်ကဒါကွဲးကွဲးတံသုဉ်ထိဉ်အပူလၢအပူဖျူးဒီးတံလီဘဉ်ယိဉ်ယုဉ်ဒီးတံအိဉ်ကတံကတံ
သးအတံပတိးဒီးတံစုးကါတံမဖျိထိဉ်စၢတံအတံမရဲဉ်ကွဲးခိဉ်သုဉ်လၢအကဲထိဉ်လိဉ်ထိဉ်အဂီၢ်နုဉ်လီ။

ပပုမတံဖိဒီးပကွီဖိအတံပုဖျူးဒီးတံလီဘဉ်ယိဉ်မုဉ်ဒီးဝဲဒုဉ်ပမုဒါအရူဒိဉ်ကတံနုဉ်လီ။ CDC ဟ့ဉ်ကုဉ်ဝဲလၢတံကလူပိာ်မ
ထွဲဝဲဒုဉ်တံမဖျိထိဉ်စၢတံအတံမရဲဉ်ကွဲးခိဉ်သုဉ်လၢလံာ်တဖဉ်အံလၢတံမဖျါလီစၢဝဲဒုဉ်တံလီဘဉ်ယိဉ်လၢတံဆါယာ်
အတံရလီသးဝဲကွီပုအဂီၢ်နုဉ်လီ။ အဝဲအံမုဉ်ဝဲဒုဉ် DCSD အတံမကွဲးကွဲးလၢတံကတံစၢပပုတတံအတံပုဖျူးဒီး
တံလီဘဉ်ယိဉ်အဂီၢ်-

- 1. သိးယာ်နီဉ်ကွဲးဘါမဲာ်ထိဉ်တံပယုဉ်ယိဉ်ဒီးဘဉ်ဂုဘဉ်ပိတက့ာ်. နီဉ်ကွဲးဘါမဲာ်ကဘဉ်ပံာ်ဘါဝဲဒုဉ်နီဒီးကိာ်ပုဂုးဘဉ်
ဘဉ်ဒီးဘဉ်ဝဲဒုဉ်ခါးဝဲဒုဉ်မဲာ်သုဉ်အကပလၢတဘဉ်ဖျါဟိထိဉ်အသးဘဉ်နုဉ်လီ။ နီဉ်သဒိမဲာ်သုဉ် တမၤခါးဝဲဒုဉ်တံလၢနီဉ်ကွဲးမဲာ်

အလီဘတ်နဲ့လီ။

2. တာအိတ်စီစုယံလီသးဒီးပျာက - ဒုးအိတ်ထီတံပုဖျဲဒီးတာလီဘတ်ယိတ်အလီခိဖျိတာမနီခိတာအိတ်စီစုယံလီသးဒီးပျာ အကတဖတ်အဘတ်စုကတော ၆ ခိတ်ယိတ်ကွာ. ဒ်နဲ့သိး DCSD မှ်စုကိးပျာအဖုအဂီ, လာအဘတ်ထွဲဒီးတာပတ်ဖျိတ်ထီတံကွိ ဖိတဖတ်အကရူ, ဒီးတဘျီတခိတ်ပုမတတ်ဖိတဖတ်, လာကအိတ်ဆိးတပုယိတ်မဲတတ်မလိဒိတနံလတတ်မတုလီတတ်ဘတ်သကံ အစုကတောအဂီနဲ့လီ. သုးကျဲလီတတ်ရဲတတ်ကျဲဒ်အမှ်တတ်ပဲတုအဆာကတိဒီးတတ်ဆုတတ်တုအဆာကတိဒီး တတ်လီတတ်ကျဲတဖတ်ခိဖျိပျာအဖုအဂီတဖတ်ဘတ်တဖုဒီးတာပတ်နိတ်ပဲဒ်ပျာတမ့ဒီးတာဟူးတတ်ဂဲလဲအရူတခိတ်တမံလတ်လတ် လာ တတ်ကဘတ်မအိတ်စုကိးနဲ့လီ။

3. သုကဆီနုစု - သုကဆီနုစုဒီးဆးပုဒ်ဒီးထံအစုကတော ၂၀၀၈ကးဒီးဟးဆုးတတ်ဖိတ်လီဘတ်ကျဲမဲသတ်တကွာ. ပံာဘာယတ်နတတ် ကူးဒီးတတ်ကဆဲဒီးစးခိကပတ်ဖဲနတသိးယတ်ပဲဒ်နိတ်ကျဲမဲအခါဒီးသုကွံနုစုတဘျီယိတ်နဆုနနါအုတ်, ကူး, မုတမှ် ကဆဲဝံအလီခိတ်ကွာ.

4. မကဆဲကဆီဒီးမသံတတ်အယာ - CDC အကျဲခိတ်သုတ်မှ်ဝဲတတ်မကဆဲကဆီဒီးတတ်ရဲတတ်ကျဲကတိတတ်သုတ်ထီတံအလီလဲ အပုဒီးတတ်အိတ်ဆုတ်အိတ်ချ မှ်ဝဲဒ်တတ်မကဆီတတ်လီလတတ်ထိးဘတ်ဖိတ်ဘတ်ညိအလီဒ်တတ်မညိနိတ်ကိးဘျီဒီးအသိးဒီးထီဘိ တပယုတ်ယိဂုဂုဘတ်ဘတ် (ဒ်အမှ်ဝဲတြိအနိတ်ဝံအလီဒီးတတ်အိးထီတံပံာလီမုတ်အုအလီ) နဲ့လီ. DCSD ဟုတ်လီပဲဒ်တတ်ပိး တတ်လီလတတ်စူးကါဝဲအဂီလဲလဲပုပု (အဒိ, ဆးပုဒ်, စးခိကပတ်, ကသံထံမကဆီစုလဲအပတ်ယုတ်ဒီးအဲလကိတ်(လ) အစုကတောဖဲဝမူးကယ, ကသံထံလဲအထွါစိတ်ဆိယာ, ဒီးနိတ်ကျဲဘာမဲ) လတတ်မလီတတ်ဝဲဒ်တတ်ပုဖျဲဒီးတတ်လီ ဘတ်ယိတ်အဂီနဲ့လီ. အဲအဲမှ် DCSD တတ်ထီတံကွာတတ်ကွာအကတခါလတတ်အိတ်ပုဒီးတတ်ပုဖျဲဒီးတတ်လီဘတ်ယိတ်အဂီ-

- မကဆဲကဆီတတ်အမဲဝဲဒ်ခိတ်လတတ်ထိးဘူးဖိတ်ဘူးညိနိတ်ဝဲအလီခဲအဲလဲအဲ
- ဆိတလဲကျဲဘတ်တီးဒေးတတ်မလိအကွာဂိတဖတ်
- ဆိလီပတ်လီတတ်လဲအတြိတတ်တတ်ပဲဒ်နိတ်ခိတ်ဟူးတတ်ဂဲအလီဒီး COVID-19 တတ်ပနိတ်တဖတ်
- တြိယတ်တတ်နီလီစူးကါသကိးတတ်ဖိတ်လဲတဖတ်

5. တတ်လူယုသုတ်ညါပုလဲအိတ်ဘူးဘတ်တုဒီးပုလဲအိတ်ဒီးတတ်ဆိဘတ်ကံ - DCSD ဆဲးမသကိးတတ်ဒီး Georgia Department of Public Health ဒီးDeKalb Board of Health လာအမှ်ပုလဲအဒုးနိတ်ဖျါထီတံပုတကလတ်လတ်လာ အဘတ်သကံလီသးဒီးပုလဲအဘတ်ပဲဒ် COVID-19 တတ်ဆိအဂုတဘျီယိဒီးဒီးသစာတတ်ရဲလီတတ်ဆိအယာဆုညါအဂီ နဲ့လီ. တတ်လူယုသုတ်ညါပုလဲအိတ်ဘူးဘတ်တုဒီးပုလဲအိတ်ဒီးတတ်ဆိဘတ်ကံမတုလီစာပဲဒ် COVID-19 တတ်ဆိအ တတ်ရဲလီသးအဂီခိဖျိ-

- ဒုးသုတ်ညါပုအကလဲအကသုတ်ညါပဲဒ်အတတ်ဘတ်သကံဒီး COVID-19 တတ်ဆိအဂုဒီးကြးသမံထံကွာစုတ်ကယတ်အနိတ် ကစတ်အိတ်ဆုတ်အိတ်ချ အပနိတ်တဖတ်ဒီး COVID-19 တတ်ဆိအပနိတ်တဖတ်.
- မစာပုအကလဲအဘတ်သကံတုဒီး COVID-19 တတ်ဆိတဖတ်ကလဲမကွာအသး.
- ယုပုအကလဲအမအနိတ်ကစတ်အိတ်လီဖျိတ်ဒီးပုအကဲလဲအဘတ်မှ်ဘတ်ပဲဒ် COVID-19 တတ်ဆိအခါ မုတမှ် မအ နိတ်ကစတ်အိတ်လီဖျိတ်ဒီးပုအကဲဘတ်သကံဘူးလီသးအခါ.

6. တတ်ပျဲနတ်လီကလံကလိမဲတတ်သုတ်ထီတံအပူ - DCSD သမံထံကွာစုတ်ကယတ်ပဲဒ်တတ်ပျဲနတ်လီကလံကလိလဲအကြးဝဲဘတ်ပဲဒ် ကွိပုဒီးတတ်သုတ်ထီတံအလီတဖတ်ထီဘိနဲ့လီ. ပမအါထီတံပဲဒ်တတ်ပျဲနတ်လီကလံကလိဒီးတတ်ပျဲစိတ်အကျိအကျဲပဲဒ် HVAC

ယူနန်းအပူလတ်မလှပျဲဘဲ ငွေ CDC တာန်ကျဲဒီးဝဲဖိကဟ်တတ်မလိာ်လတ်မဒိုင်ထိုင်လဲထိုင်ဝဲဘဲပယူနန်းတခါစုာ်စုာ်အပူ တသ့ဝဲအသ့န့ၣ်လိာ်.

တၢ်ဂ့ၢ်လၢလၢအံၤမ့ၢ်ဝဲဘဲ DCSD ကိုတၢ်အိၣ်ကတီၢ်ကတီၢ်သးအတၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်ဒီးတၢ်စူးကါစုာ်ကီးဝဲလၢ DCSD အတၢ်ပုၤဖျဲးဒီးတၢ်လိာ်ဘၣ်ယိၣ်အဂီၢ်-

7. ကသံၣ်ဆဲးဒီးသဒါတၢ်ဆါ - DCSD အကသံၣ်သရၣ်မုၢ် ၃၁ ဂၤဘၣ်တၢ်သိၣ်လိာ်တၢ်လံအဝဲသ့ၣ်လၢတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသဒါတၢ်ဆါ အဂီၢ်ဝဲလၢကသံၣ်ဆဲးအိၣ်ကတီၢ်ဟ်ဝဲလၢ Class 1B အဂီၢ်ယုာ်ဒီးပကၣ်သရၣ်သမၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လိာ်. DCSD အိၣ်ကတီၢ်ဟ်သးလၢ တၢ်လူပိာ်မၤထွဲဝဲဘဲတၢ်တိာ်ကျဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်ကျဲဝဲဘဲတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသဒါ COVID-19 တၢ်ဆါဝဲ Georgia အပူန့ၣ်လိာ်.

8. တၢ်သမံထံမၤကွၢ် - DCSD သ့ၣ်ပိာ်သးဝဲလၢတၢ်မၤသကိးတၢ်ဒီးပုၤဆါတၢ်ဖိလၢအဟ့ၣ်လိာ်ဝဲဘဲတၢ်သမံထံမၤကွၢ် COVID - 19 တၢ်ဆါလၢကွၢ်ဖိ, ပုၤမၤတၢ်ဖိ, ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လိာ်. တၢ်သမံထံမၤကွၢ်မၤမၤပုၤဂၤသ့ဝဲလၢတၢ်ဆိမိၣ်ဆါတၢ်ဝဲဘဲကွၢ်ဖိ, ပုၤမၤတၢ်ဖိ, ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိလၢအဘၣ်တၢ်မၤဘၣ်ဒီးအိၣ်ဖျိ SARS-CoV-2 တၢ်ဆါအယၢ် - လၢအဝဲသ့ၣ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအပနီၣ်မ့ၢ် ဂ့ၢ်, တအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအပနီၣ်မ့ၢ်ဂ့ၢ်ဒီးဝဲလၢအဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအပနီၣ်လၢအလိာ်ဘၣ်ယိၣ်ဒီးဒုးဘၣ်ကူဘၣ်ဂၢ်ပုၤအဂၤလၢတၢ်ဆါယၢ် သ့အဂ့ၢ်န့ၣ်လိာ်.

9. တၢ်မၢ်လိာ်ယၢ်ဝဲဘဲ နီၣ်သဒိဗၢ် လၢပုၤမၤတၢ်ဖိခဲလၢအဂီၢ်န့ၣ်လိာ်.

10. ကယဲာ်မ့ၢ်ကွၢ်ခိၣ်တဖၣ်ကဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဘဲ Cares Act ဝဲအဘၣ်ဒးလၢတၢ်ရဲၣ်ကျဲလိာ်ဝဲဘဲတၢ်ပူၤအါထီၣ် PPE လိာ်ဆိဘၣ် တၢ်လၢပုၤမၤတၢ်ဖိယုာ်ထီၣ်ဝဲတဖၣ်န့ၣ်လိာ်.

11. ပမၢ်လိာ်ဝဲဘဲ တၢ်မၤသိထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်အစးဖိကဟ်ပိညါလံဒီးပမ့ၢ်လၢပကဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဘဲတၢ်ပိးတၢ်လိာ်အသိ တဖၣ်ဝဲခဲကၢ်တလါအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လိာ်. တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလိာ်ဝဲဘဲ ဝဲ(ဘ)ခဲမရၢ်တဖၣ်ဆူကွၢ်ကိးဖျါဒီးအဂီၢ်န့ၣ်လိာ်. စးထီၣ်မ့ၢ်တနံၤ, လါ ဖျါတြုၤအါရံၤ ၂၂ သီ, ပကရဲၣ်ကျဲဝဲဘဲတၢ်ယိထံသမံသမိးတၢ်အိၣ်ကတီၢ်သးလိာ်ဆိဘၣ်တၢ်လၢတၢ်မၤလိမၤဒီးအဂီၢ်လၢတၢ်ယုာ် လိာ်ဘၣ်ဝဲဘဲတၢ်ဘၣ်ယိၣ်လၢအတၢ်တၢ်တၢ်ဒီးဘၣ်တဖၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လိာ်.

ဝံသးစူးဆဲးကွၢ်ထွဲလိာ်ပနီၣ်ကစၢ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့, ဒီးအံးထွဲကွၢ်ထွဲစုာ်ကီးပုၤအဂၤတဖၣ်, ဒီးဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်သကိးလိာ်ပသးလၢ တၢ်မၤဆူၣ်ထီၣ်သကိး DCSD အဂီၢ်တက့ၢ်.

ပုၤဒီးတၢ်ဟ်ကဲအါ,

Mrs. Cheryl Watson-Harris